
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO NORTE 

Nº de Acta: 6

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 22 de diciembre de 2020

Hora inicio/fin: 21:00 / 22:00

Lugar: Videoconferencia

MIEMBROS ASISTENTES:

Francesc Mezquita Patuel
Pilar Escuder Mollón

Mónica Sanmiguel Martí

Clemente Agost Maner

Domingo Giménez Renau

José Luis Sierra Bellés

Francisco Cabañero Catalán

Presidente  (Compromís)
Vicepresidenta (Grupo Municipal Socialista)

Vecina Alcaldía

Vecino Alcaldía

AAVV Segón Molí

AAVV Primer Molí

AAVV San Agustín y San Marcos

MIEMBROS AUSENTES: (*) Excusan Asistencia.

Paula Archelós Álvaro (*)

Marta Agut Andreu (*)

Laura Rubert Avinent (*)

Asensio Magraner Sanchis (*)

Lledó Navarro i Centelles (*)

Juan Luis Saura Vilar (*)

SECRETARIA: Dolores Benítez Guerrero.

Realizada  telemáticamente  por  videoconferencia,  apreciada  una  situación  excepcional, 
como es la situación de emergencia para la salud ocasionada por el virus Covid-19, que 
justifica su celebración por  medios  telemáticos a los efectos del  artículo 46.3 de la  Ley 
7/1985, de 2 de abril, Reguladora de las Bases del Régimen Local, siendo las veinte horas y 
tres minutos del día 26 de noviembre de 2020, bajo la presidencia del Ilmo. señor Teniente 
de Alcalde, Francesc Mezquita Patuel, se reúnen los señores y señoras  arriba señalados al 
objeto de celebrar sesión ordinaria de la Junta de Distrito Norte, con mi asistencia como 
Secretaria Delegada para dar fe del acto.

- Toma la palabra  el Sr. Presidente:

Presenta la asistencia a la reunión del Concejal Delegado de gestión integral de residuos D. 
Ignasi García Felip acompañado por el educador ambiental D. Alberto Villalba.

Exponen  las  actuaciones  municipales  en  materia  de  residuos:  contenedores  orgánicos, 
campaña  educativa,  reubicación  de  contenedores,  aumento  del  reciclaje  de  envases, 
sistema de apertura de los contenedores, etc.

Con posterioridad los presentes hicieron consultas, con el compromiso del Sr. García de que 
se revisará todo lo solicitado.
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1º.- Aprobación, si procede del acta de la sesión de la Junta del Distrito celebrada el día  
de 26 de noviembre de 2020.

No manifiestándose ninguna observación el acta se declara aprobada por asentimiento.  

2º.- Ruegos y preguntas.

1.- Ruego del vocal de la AAVV San Agustín y San Marcos sobre el proyecto del Barranco 
del Sol.

El Sr. Cabañero solicita información sobre el estado del proyecto del Barranco del Sol.

2.- Ruego del vocal de la AAVV San Agustín y San Marcos sobre solar en calle Córdoba.

El Sr.  Cabañero,  sobre el  solar  del  final  calle  Córdoba,  solicita  conocer  si  ya es propiedad 
municipal para empezar a actuar allí.

La  Sra.  Escuder  contesta  indicando  que  en  breve  se  van  a  celebrar  reuniones  con  el  
responsable de Patrimonio de la Diputación. Se informará en cuanto se tenga alguna noticia.

3.- Ruego del vocal de la AAVV San Agustín y San Marcos sobre las obras de la rotonda 
delante de Dusen.

 Sr. Cabañero indica que la rotonda que se ha construido recientemente delante de la antigua 
fábrica de Dusen es muy pequeña y no permite el tránsito de los autobuses. Solicita que se 
informe por los técnicos cual va a ser la solución.

4.-  Ruego del  vocal  de la  AAVV San Agustín y San Marcos solicitando placas para la 
recogida de los excrementos de los perros.

Solicita  la  instalación  en  las  plazas  del  Grupo  de  placas  indicando  que  se  multará  a  los 
ciudadanos que recojan los excrementos de sus perros.

5.-  Ruego del  vocal  de la AAVV San Agustín y San Marcos solicitando la  limpieza del 
camino que da acceso al Colegio Islas Columbretes.

6.- Ruego del vocal de la AAVV San Agustín y San Marcos solicitando el asfaltado de la 
calle Benitandus.

7.- Pregunta de la vocal representante de la Alcaldía sobre posible acera en fachada Bar 
Caribe.

La Sra. Sanmiguel pregunta si las obras de la rotonda en la antigua CN-340 incluye la acera en 
la  fachada  del  Bar  Caribe.  En  caso  contrario,  solicita  que  se  haga  alguna  actuación  que 
adecente este tramo, ya que es una zona muy transitada.

Y siendo las veintidos horas de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber más 
asuntos que tratar, el Señor Presidente levanta la sesión, de todo lo cual, como Secretaria 
doy fe y, para que conste, levanto la presente acta que firmo electrónicamente al margen 
junto con el Sr. Presidente.

( Documento firmado electrónicamente al margen )
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE NORD 

NÚM. d'Acta: 6

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 22 de desembre de 2020

Hora inici/fi: 21:00 / 22:00

Lloc: Videoconferència

MEMBRES ASSISTENTS:

Francesc Mezquita Patuel
Pilar Escuder Mollón

Mónica Sanmiguel Martí

Clemente Agost Maner

Domingo Giménez Renau

José Luis Sierra Bellés

Francisco Cabañero Catalán

President  (Compromís)
Vicepresidenta (Grup Municipal Socialista)

Veïna Alcaldia

Veí Alcaldia

AAVV Segón Molí

AAVV Primer Molí

AAVV SAN Agustín i SAN Marcos

MEMBRES ABSENTS: (*) Excusen Assistència.

Paula Archelós Álvaro (*)

Marta Agut Andreu (*)

Laura Rubert Avinent (*)

Asensio Magraner Sanchis (*)

Lledó Navarro i Centelles (*)

Juan Luis Saura Vilar (*)

SECRETÀRIA: Dolores Benítez Guerrero.

Realitzada telemàticament per videoconferència,  apreciada una situació  excepcional,  com 
és la situació d'emergència per a la salut ocasionada pel virus Covid-19, que justifica la seua 
celebració per mitjans telemàtics als efectes de l'article 46.3 de la Llei 7/1985, de 2 d'abril, 
Reguladora de les Bases del Règim Local, sent les vint hores i tres minuts del dia 26 de 
novembre de 2020, sota la presidència de l'Il·lm. senyor Tinent d'Alcalde, Francesc Mezquita 
Patuel, es reunixen els senyors i senyores  dalt assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària 
de la Junta de Districte Nord, amb la meua assistència com a Secretària Delegada per a 
donar fe de l'acte.

-Pren la paraula  el Sr. President:

Presenta l'assistència a la reunió del Regidor Delegat de gestió integral de residus D. Ignasi 
García Felip acompanyat per l'educador ambiental D. Alberto Villalba.

Exposen les actuacions municipals en matèria de residus: contenidors orgànics, campanya 
educativa, reubicació de contenidors, augment del reciclatge d'envasos, sistema d'obertura 
dels contenidors, etc.

Amb posterioritat els presents van fer consultes, amb el compromís del Sr. García de que es 
revisarà tot el que se sol·licita.
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1º.- Aprovació, si és procedent de l'acta de la sessió de la Junta del Districte celebrada el  
dia  de 26 de novembre de 2020.

No manifiestándose cap observació l'acta es declara aprovada per assentiment.  

2º.- Precs i preguntes

1.- Prec del vocal de l'AAVV SAN Agustín i SAN Marcos sobre el projecte del Barranco del 
Sol.

El Sr. Cabañero sol·licita informació sobre l'estat del projecte del Barranco del Sol.

2.- Prec del vocal de l'AAVV SAN Agustín i SAN Marcos sobre solar en carrer Còrdova.

El Sr. Cabañero,  sobre el solar del  final  carrer Cordoba, sol·licita conéixer  si  ja és propietat 
municipal per a començar a actuar allí.

La Sra. Escuder contesta indicant que en breu es van a celebrar reunions amb el responsable de 
Patrimoni de la Diputació. S'informarà en quant es tinga alguna notícia.

3.-  Prec del vocal de l'AAVV SAN Agustín i SAN Marcos sobre les obres de la rotonda 
davant de Dusen.

 Sr. Cabañero indica que la rotonda que s'ha construït recentment davant de l'antiga fàbrica de 
Dusen és molt xicoteta i no permet el trànsit dels autobusos. Sol·licita que s'informe pels tècnics  
qual serà la solució.

4.-  Prec del  vocal  de  l'AAVV  SAN  Agustín  i  SAN  Marcos  sol·licitant  plaques  per  a 
l'arreplega dels excrements dels gossos.

Sol·licita la instal·lació en les places del Grup de plaques indicant que es multarà els ciutadans 
que arrepleguen els excrements dels seus gossos.

5.- Prec del vocal de l'AAVV SAN Agustín i SAN Marcos sol·licitant la neteja del camí que 
dóna accés al Col·legi Illes Columbretes.

6.-  Prec del  vocal de l'AAVV SAN Agustín i  SAN Marcos sol·licitant l'asfaltat  del  carrer 
Benitandus.

7.- Pregunta de la vocal representant de l'Alcaldia sobre possible vorera en fatxada Bar 
Caribe.

La Sra. Sanmiguel pregunta si les obres de la rotonda en l'antiga CN-340 inclou la vorera en la 
fatxada del Bar Caribe. En cas contrari, sol·licita que es faça alguna actuació que arregle este 
tram, ja que és una zona molt transitada.

I  sent les vint-i-dos hores  de la data indicada en l'encapçalament,  per no haver-hi més 
assumptes que tractar, el Senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretària En 
done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme electrònicament al marge junt amb el 
Sr. President.

(Document firmat electrònicament al marge )
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